

立法會

Legislative Council

立法會CB(3) 984/10-11號文件

檔 號 : CB(3)/M/OR
電 話 : 2869 9205
日 期 : 2011年6月30日
發文者 : 立法會秘書
受文者 : 立法會全體議員

**2011年7月13日
立法會會議**

**就“委任專責委員會”
動議的議案**

劉慧卿議員已作出預告，會在2011年7月13日的立法會會議上，就“委任專責委員會”動議議案。現隨文件附上有關的議案。立法會主席已指示應“按所交來的原有措辭印載”在立法會議程上。

立法會秘書

(林鄭寶玲女士代行)

連附

2011年7月13日
立法會會議
劉慧卿議員
就“委任專責委員會”
動議的議案

議案措辭

本會委任一個專責委員會，調查政府在遴選‘上網學習支援計劃’的執行機構時，是否有政府官員或其他人士作出不當行為，干預遴選過程以影響遴選結果，以達到扶持中標機構的政治目的，以及有關事宜，並根據上述調查的結果，就政府推行公帑資助項目而進行招標及遴選的程序，以及其他有關事宜作出建議；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條行使該條例第9(1)條所賦予的權力。

**Motion on
“Appointment of a select committee”
to be moved by Hon Emily LAU Wai-hing
at the Council meeting of 13 July 2011**

Wording of the Motion

That this Council appoints a select committee to inquire into whether there are government officials or other persons who acted unduly, in the course of selecting the implementing organization for the Internet Learning Support Programme, to interfere with the selection process to influence the selection results with a political aim to assist the selected organization, as well as related matters, and based on the results of the above inquiry, to make recommendations on the tendering and selection procedures of government programmes funded by public moneys and other related matters; and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.